
Protokół X 

X Sesja w dniu 11 marca 2025 

Obrady rozpoczęto 11 marca 2025 o godz. 13:30, a zakończono o godz. 14:39 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. 

Obecni: 

1. Stanisław Baszczyński 

2. Piotr Burawa 

3. Karol Chwastek 

4. Bogumił Cieśliński 

5. Grzegorz Cymorek 

6. Krzysztof Glajc 

7. Jan Golec 

8. Marek Iskrzycki 

9. Tomasz Kubicius 

10. Olga Mierzejewska-Buchalik 

11. Sonia Mojeścik-Soczewica 

12. Dorota Nogowczyk 

13. Dariusz Parchański 

14. Barbara Sławińska 

15. Waldemar Śniegoń 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad 

Na posiedzeniu obecnych było 15 Radnych – lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Posiedzeniu przewodniczył Grzegorz Cymorek – Przewodniczący Rady, który na podstawie listy 

obecności stwierdził prawomocność obrad. 

Z okazji Dnia Sołtysa Przewodniczący złożył wszystkim Sołtysom życzenia. 

 

2. Przyjęcie porządku obrad 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie porządku obrad 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Stanisław Baszczyński, Piotr Burawa, Karol Chwastek, Bogumił Cieśliński, Grzegorz Cymorek, 

Krzysztof Glajc, Jan Golec, Marek Iskrzycki, Tomasz Kubicius, Olga Mierzejewska-Buchalik, Sonia 

Mojeścik-Soczewica, Dorota Nogowczyk, Dariusz Parchański, Barbara Sławińska, Waldemar Śniegoń 

 

3. Zapytania radnych, odpowiedzi na zapytania radnych 

W dyskusji wzięli udział: 

- Radny Jan Golec – poprosił o zmianę kierunku oświetlenia ulicznego w rejonie przejścia dla 

pieszych na ul. Skoczowskiej w pobliżu ul. Łęgowej oraz o naprawę odcinka chodnika dla pieszych na 

wjeździe na parking kościelny na ul. Cieszyńskiej w Dębowcu, 



- Wójt Gminy Dębowiec Tomasz Branny – oba tematy zostaną zrealizowane,  

- Zastępca Przewodniczącego Rady Karol Chwastek – zapytał o prowadzony remont w budynku 

urzędu gminy na parterze oraz o etap inwestycji wymiany opraw oświetleniowych na oświetleniu 

ulicznym, 

- Wójt Gminy Dębowiec Tomasz Branny – pomieszczenie przeznaczone będzie na biuro podawcze, 

jest to dalszy etap dostosowania budynku do potrzeb osób niepełnosprawnych, wymiana oświetlenia 

ulicznego została zakończona, 

- Radna Olga Mierzejewska-Buchalik – zgłosiła uszkodzenie nawierzchni drogi ul. Dworskiej w 

Kostkowicach oraz zawnioskowała o wykonanie przejść dla pieszych na skrzyżowaniu ulic 

Dębowieckiej i Dworskiej w rejonie budynku OSP oraz przystanku autobusowego, 

- Wójt Gminy Dębowiec Tomasz Branny – zapytanie do PZDP w Cieszynie zostanie skierowane, 

- Radny Waldemar Śniegoń – poruszył kwestię odpadów tekstylnych, poinformował o możliwości 

oddawania tekstyliów za pomocą paczkomatów, 

- Wójt Gminy Dębowiec Tomasz Branny – temat zostanie sprawdzony, 

- Przewodniczący Rady Grzegorz Cymorek – dodał, że jest możliwość nadania paczki na rzecz 

fundacji za pomocą paczkomatu, dla każdego, bezpośrednio, 

- Radny Jan Golec – poprosił o interwencję w sprawie oświetlenia przejścia dla pieszych na ul. 

Skoczowskiej w Dębowcu między stawami, 

- Radna Powiatowa Renata Michnik – odpowiedziała, że zorientuje się w ww. temacie, 

- Radny Dariusz Parchański - (Ad Vocem) – zapytał o zmianę organizacji ruchu w centrum Dębowca, 

- Radna Powiatowa Renata Michnik – temat nie był poruszany na Komisji Dróg, zorientuje się czy był 

poruszany przez Zarząd Powiatu, 

- Zastępca Przewodniczącego Rady Karol Chwastek – poprosił o interwencję w sprawie remontu drogi 

ul. Wiejskiej w Iskrzyczynie, 

- Radna Powiatowa Renata Michnik – projekt remontu drogi jest ukończony, planowana realizacja 

zaplanowana jest na rok 2026, 

- Zastępca Przewodniczącego Rady Karol Chwastek - (Ad Vocem) – poprosił o interwencję w sprawie 

pielęgnacji drzewostanu wzdłuż dróg powiatowych oraz w sprawie działalności wydziału komunikacji 

przy Starostwie Powiatowym w Cieszynie, 

- Radna Powiatowa Renata Michnik – poinformowała o trwającym postępowaniu przetargowym na 

wyłonienie wykonawcy pielęgnacji drzew, poprosiła o sugestie w sprawie priorytetowych miejsc 

przycinki drzew wzdłuż dróg powiatowych, poinformowała również, że zlecono kontrolę w zakresie 

działania wydziału komunikacji, 

- Radna Barbara Sławińska – poprosiła o bieżącą naprawę nawierzchni drogi ul. Wiejskiej oraz ul. 

Okrężnej w Iskrzyczynie  

- Radna Powiatowa Renata Michnik – zajmie się tematem, 

- Zastępca Przewodniczącego Rady Karol Chwastek – zapytał o kondycję szpitala śląskiego w 

Cieszynie, 

- Radna Powiatowa Renata Michnik – wyłoniono nowego dyrektora szpitala, powiat otrzymał dotację 

na wyjście placówki z zadłużenia. 

 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dębowiec na 

lata 2025-2028 

W dyskusji wzięli udział: 

- Skarbnik Gminy Alina Siekierka – omówiła projekt uchwały, 

- Z-ca Przewodniczącego Rady Karol Chwastek – przekazał pozytywną opinię Komisji Budżetu – 

projektu uchwały, 



- Radny Dariusz Parchański – poprosił o szczegóły dot. zmiany w przedsięwzięciu budowa sali 

gimnastycznej przy SP filia Ogrodzona oraz rozbudowa przedszkola w Dębowcu, 

- Skarbnik Gminy Alina Siekierka – omówiła zmiany 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dębowiec na lata 2025-

2028 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Stanisław Baszczyński, Piotr Burawa, Karol Chwastek, Bogumił Cieśliński, Grzegorz Cymorek, 

Krzysztof Glajc, Jan Golec, Marek Iskrzycki, Tomasz Kubicius, Olga Mierzejewska-Buchalik, Sonia 

Mojeścik-Soczewica, Dorota Nogowczyk, Dariusz Parchański, Barbara Sławińska, Waldemar Śniegoń 

 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Dębowiec na 2025 r. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Skarbnik Gminy Alina Siekierka – omówiła projekt uchwały, 

- Z-ca Przewodniczącego Rady Karol Chwastek – przekazał pozytywną opinię Komisji Budżetu – 

projektu uchwały, 

- Zastępca Przewodniczącego Rady Karol Chwastek – poprosił o szczegóły zadania w dziale transport 

i łączność w kwocie 395 tys. zł, 

- Zastępca Wójta Krzysztof Wawak – złożono wnioski do Urzędu Marszałkowskiego w sprawie 

dofinansowania modernizacji drogi dojazdowej do gruntów rolnych ul. Żniwna oraz Osiedlowa w 

Dębowcu (370 tys. zł) oraz Budowa chodnika wzdłuż ul. Szkolnej w Dębowcu (25 tys. zł) 

- Zastępca Przewodniczącego Rady Karol Chwastek – zapytał o wykupione urządzenia kanalizacyjne 

za kwotę 20 tys. zł, 

- Zastępca Wójta Krzysztof Wawak – dot. urządzeń kanalizacyjnych wybudowanych przez 

mieszkańców. Które umożliwią podłączenie kolejnych budynków mieszkalnych, 

- Zastępca Przewodniczącego Rady Karol Chwastek – poprosił o wyjaśnienie zmian w zadaniu 

modernizacja budynku i otoczenia filii SP Ogrodzona, 

- Zastępca Wójta Krzysztof Wawak – środki stanowią różnicę kwoty zaplanowanej w budżecie i 

kwoty rzeczywistej wynikającej z przeprowadzonego postępowania przetargowego, 

- Radny Tomasz Kubicius – poprosił o omówienie planów dot. rozbudowy budynku przedszkola w 

Dębowcu, 

- Wójt Gminy Dębowiec Tomasz Branny – projekt przebudowy został przygotowany, wnioski o 

dofinansowanie tego zadania ze środków zewnętrznych nie zostały rozpatrzone pozytywnie, 

korzystając z dobrej sytuacji na rynku, postanowiono ogłosić przetarg i podjąć próbę realizacji ze 

środków własnych, termin realizacji to 31.08.2026r.  

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Dębowiec na 2025 r. 



Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Stanisław Baszczyński, Piotr Burawa, Karol Chwastek, Bogumił Cieśliński, Grzegorz Cymorek, 

Krzysztof Glajc, Jan Golec, Marek Iskrzycki, Tomasz Kubicius, Olga Mierzejewska-Buchalik, Sonia 

Mojeścik-Soczewica, Dorota Nogowczyk, Dariusz Parchański, Barbara Sławińska, Waldemar Śniegoń 

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Dębowiec w 2025 r. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Kierownik RGW Krystian Iskrzycki - omówił projekt uchwały, 

- Z-ca Przewodniczącego Rady Karol Chwastek – przekazał pozytywną opinię Komisji Budżetu – 

projektu uchwały, 

- Radny Jan Golec – zapytał o koszt przyjęcia zwierzęcia do schroniska, 

- Kierownik RGW Krystian Iskrzycki – koszt zależy od długości pobytu, płci oraz wykonanych 

zabiegów - 1745,53 zł netto za psa, 1948,75 zł netto za sukę, 

- Radny Jan Golec – zapytał czy właściciel psa ponosi koszt pobytu zwierzęcia w schronisku, 

- Kierownik RGW Krystian Iskrzycki – koszt interwencji ponosi Gmina, jest to koszt nie do 

odzyskania,  

- Radny Waldemar Śniegoń – zapytał o różnicę w kwocie przeznaczonej na realizację programu w 

porównaniu z Gminą Goleszów i Hażlach,  

- Kierownik RGW Krystian Iskrzycki – każda Gmina ponosi inne koszty, realizuje program w inny 

sposób, często na wstępnym etapie pracownikom urzędu udaje się odnaleźć właściciela zwierząt,  

- Radny Waldemar Śniegoń - (Ad Vocem) – zapytał czy w ramach konsultacji została zgłoszona uwaga 

dot. zbyt małęj kwoty w budżecie przeznaczonej na realizację programu, 

- Kierownik RGW Krystian Iskrzycki – nie było sygnałów w sprawie zbyt niskiej kwoty, 

- Zastępca Przewodniczącego Rady Karol Chwastek – czy kwota przewidziana w budżecie jest 

wystarczająca na realizację programu, poprosił o definicję zwierząt dziko żyjących oraz omówienie 

sposobu zgłaszania interwencji,  

- Kierownik RGW Krystian Iskrzycki – w roku 2024 koszty programu wyniosły ponad 50 tys. zł, w 

roku 2025 przewidzianych jest 60 tys. zł, kwota powinna być wystarczająca, odczytano definicję 

zwierząt wolnożyjących, dzikich z ustawy, gmina posiada numer alarmowy dostępny 24h/dobę, 7 dni 

w tygodniu, 365 dni w roku, pracownicy urzędu pełnią dyżur telefoniczny,  

- Radny Waldemar Śniegoń - (Ad Vocem) – zapytał o działania w ramach poszukiwania właścicieli 

zwierząt, 

- Kierownik RGW Krystian Iskrzycki – pracownicy prowadzą weryfikację psów wałęsających się, są 

to często zwierzęta, które uciekały właścicielom wcześniej więc znane jest gospodarstwo domowe, z 

którego pochodzą, w pozostałych przypadkach zamieszczane jest zdjęcie psa z opisem na mediach 

społecznościowych urzędu, stronie www oraz lokalnym portalu, większość zwierząt trafia do 

właścicieli, stąd niższe koszty, 

- Radny Waldemar Śniegoń - (Ad Vocem) – zapytał o skuteczność tych działań, 

- Kierownik RGW Krystian Iskrzycki – w roku 2024 do schroniska trafiło 7 psów, 4 psy wróciły do 

właścicieli, 1 piez został adoptowany, 1 pies został poddany eutanazji, 1 przebywa w schronisku nadal, 

- Radny Waldemar Śniegoń - (Ad Vocem) – czy były prowadzone statystyki dot. skuteczności działań, 



- Kierownik RGW Krystian Iskrzycki – nie było takich statystyk, działania urzędu są skuteczne co 

pokazują dane wskazane powyżej. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Dębowiec w 2025 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Stanisław Baszczyński, Piotr Burawa, Karol Chwastek, Bogumił Cieśliński, Grzegorz Cymorek, 

Krzysztof Glajc, Jan Golec, Marek Iskrzycki, Tomasz Kubicius, Olga Mierzejewska-Buchalik, Sonia 

Mojeścik-Soczewica, Dorota Nogowczyk, Dariusz Parchański, Barbara Sławińska, Waldemar Śniegoń 

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu na czas 

nieoznaczony i odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy najmu części 

działki ewidencyjnej nr 537/76 obręb Dębowiec 

W dyskusji wzięli udział: 

- Kierownik RGW Krystian Iskrzycki - omówił projekt uchwały, 

- Z-ca Przewodniczącego Rady Karol Chwastek – przekazał pozytywną opinię Komisji Budżetu – 

projektu uchwały, 

- Radny Dariusz Parchański – zapytał czy planowana jest przerwa w działaniu paczkomatu na czas 

przeprowadzenia zmian, 

- Kierownik RGW Krystian Iskrzycki – nie przewiduje się, 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu na czas nieoznaczony i 

odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy najmu części działki ewidencyjnej nr 

537/76 obręb Dębowiec 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Stanisław Baszczyński, Piotr Burawa, Karol Chwastek, Bogumił Cieśliński, Grzegorz Cymorek, 

Krzysztof Glajc, Jan Golec, Marek Iskrzycki, Tomasz Kubicius, Olga Mierzejewska-Buchalik, Sonia 

Mojeścik-Soczewica, Dorota Nogowczyk, Dariusz Parchański, Barbara Sławińska, Waldemar Śniegoń 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu na czas 

nieoznaczony i odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy najmu lokalu 

użytkowego nr 1 zlokalizowanego w budynku Pawilonu Wielofunkcyjnego przy ul. Szkolnej 1 w 

Dębowcu 



W dyskusji wzięli udział: 

- Kierownik RGW Krystian Iskrzycki - omówił projekt uchwały, 

- Z-ca Przewodniczącego Rady Karol Chwastek – przekazał pozytywną opinię Komisji Budżetu – 

projektu uchwały, 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu na czas nieoznaczony i 

odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy najmu lokalu użytkowego nr 1 

zlokalizowanego w budynku Pawilonu Wielofunkcyjnego przy ul. Szkolnej 1 w Dębowcu 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Stanisław Baszczyński, Piotr Burawa, Karol Chwastek, Bogumił Cieśliński, Grzegorz Cymorek, 

Krzysztof Glajc, Jan Golec, Marek Iskrzycki, Tomasz Kubicius, Olga Mierzejewska-Buchalik, Sonia 

Mojeścik-Soczewica, Dorota Nogowczyk, Dariusz Parchański, Barbara Sławińska, Waldemar Śniegoń 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy na czas 

nieoznaczony i odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy 

części nieruchomości jaką stanowi powierzchnia dachu zlokalizowanego nad lokalem 

użytkowym nr 1 przy ul. Szkolnej 1 w Dębowcu 

- Kierownik RGW Krystian Iskrzycki - omówił projekt uchwały, 

- Z-ca Przewodniczącego Rady Karol Chwastek – przekazał pozytywną opinię Komisji Budżetu – 

projektu uchwały, 

- Radny Dariusz Parchański – zapytał czy instalacja paneli fotowoltaicznych na dachu budynku 

pawilonu nie wpłynie na estetykę wizualną centrum, 

- Zastępca Przewodniczącego Rady Karol Chwastek - (Ad Vocem) – Komisja Budżetu zwracała 

uwagę na tą kwestię, aby instalacja nie zaburzała estetyki budynków i centrum, 

- Wójt Gminy Dębowiec Tomasz Branny – montaż instalacji konsultowany był z projektantem 

centrum, poinformował, że jest możliwość estetycznego montażu paneli, 

- Radny Waldemar Śniegoń - (Ad Vocem) – zapytał o możliwość wymiany dachu na dachówkę 

solarną, 

- Wójt Gminy Dębowiec Tomasz Branny – za montaż paneli odpowiedzialny będzie najemca lokalu, 

w związku z czym nie przewidywano takiej opcji, 

- Zastępca Przewodniczącego Rady Karol Chwastek – kto będzie inwestorem montażu paneli, czy 

lokale mają odrębne instalacje elektryczne, inwestycja ma uzasadnienie, korzyści z najmu lokalu służą 

wszystkim mieszkańcom, 

- Wójt Gminy Dębowiec Tomasz Branny – inwestorem jest najemca lokalu, gmina musi przygotować 

umowę określającą wszystkie zasady i szczegóły dot. montażu jak również demontażu lub dalszego 

funkcjonowania, nawet po zakończeniu umowy najmu z aktualnym najemcą/wykonawcą instalacji, 

- Przewodniczący Rady Grzegorz Cymorek – czy rozważano instalację paneli na podkonstrukcji, na 

terenie zielonym w pobliżu centrum, 

- Wójt Gminy Dębowiec Tomasz Branny – nie brano pod uwagę takiej opcji, najemca zawnioskował o 

montaż na powierzchni dachu, 



- Radny Waldemar Śniegoń - (Ad Vocem) – zaproponował zastosowanie dachówek solarnych na 

dachu budynku wielofunkcyjnego w centrum Dębowca w celu obniżenia kosztów energii elektrycznej 

dla najemców lokali użytkowych, 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy na czas nieoznaczony i 

odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy części nieruchomości jaką 

stanowi powierzchnia dachu zlokalizowanego nad lokalem użytkowym nr 1 przy ul. Szkolnej 1 w 

Dębowcu 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Stanisław Baszczyński, Piotr Burawa, Karol Chwastek, Bogumił Cieśliński, Grzegorz Cymorek, 

Krzysztof Glajc, Jan Golec, Marek Iskrzycki, Tomasz Kubicius, Olga Mierzejewska-Buchalik, Sonia 

Mojeścik-Soczewica, Dorota Nogowczyk, Barbara Sławińska, Waldemar Śniegoń 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Dariusz Parchański 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy na czas 

nieoznaczony i odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy 

części nieruchomości jaką stanowi powierzchnia dachu zlokalizowanego nad lokalem 

użytkowym nr 2 przy ul. Szkolnej 1 w Dębowcu 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy na czas nieoznaczony i 

odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy części nieruchomości jaką 

stanowi powierzchnia dachu zlokalizowanego nad lokalem użytkowym nr 2 przy ul. Szkolnej 1 w 

Dębowcu 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Stanisław Baszczyński, Piotr Burawa, Karol Chwastek, Bogumił Cieśliński, Grzegorz Cymorek, 

Krzysztof Glajc, Jan Golec, Marek Iskrzycki, Tomasz Kubicius, Olga Mierzejewska-Buchalik, Sonia 

Mojeścik-Soczewica, Dorota Nogowczyk, Barbara Sławińska, Waldemar Śniegoń 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Dariusz Parchański 

 

 



11. Sprawozdanie z działalności wójta 

W dyskusji wzięli udział: 

Wójt Gminy Dębowiec Tomasz Branny: 

- trwają kontrole wywozu ścieków z nieruchomości, 

- trwają prace przy budowie kanalizacji sanitarnej w Dębowcu, Iskrzyczynie oraz  Ogrodzonej, 

- zakończono wymianę oświetlenia ulicznego na terenie gminy Dębowiec, 

- trwają prace na parterze budynku urzędu gminy - dostosowanie do potrzeb osób niepełnosprawnych, 

- podpisano umowę na budowę kanalizacji sanitarnej na ul. Beskidzkiej w Gumnach (osiedle), 

- wybrano ofertę w postępowaniu przetargowym na budowę kompleksu sportowego Orlik w 

Simoradzu, 

- wybrano ofertę w postępowaniu przetargowym na budowę sali sportowej przy szkole podstawowej w 

Ogrodzonej, 

- trwa proces badania ofert w postępowaniu przetargowym na modernizację instalacji elektrycznej w 

SP Dębowiec filia Ogrodzona, 

- złożono wniosek do WFOŚiGW o dofinansowanie budowy kanalizacji sanitarnej w Iskrzyczynie 

oraz Gumnach (osiedle), 

- złożono wniosek do Inicjatywy Sołeckiej na dofinansowanie budowy wiaty w Dębowcu, 

- zlecono umocowanie cieku wodnego Knajka w pobliżu przepustu w kierunku ul. Bażanowickiej w 

Ogrodzonej, 

 

- Radny Dariusz Parchański – zapytał, czy ruszyły prace przy budowie wiaty, 

- Wójt Gminy Dębowiec Tomasz Branny – jest wstępny zarys wiaty, grupa robocza działa, spotyka się 

w celu ustalenia szczegółów, 

- Zastępca Przewodniczącego Rady Karol Chwastek – poprosił o szczegóły dot. wniosku do 

WFOŚiGW, 

- Wójt Gminy Dębowiec Tomasz Branny – WFOŚiGW ogłosił konkurs w systemie ciągłym do 

wyczerpania środków, na budowę kanalizacji sanitarnej w wysokości 50% dofinansowania, dot. 

również inwestycji w trakcie realizacji,  

- Radny Jan Golec – zapytał o fundusze z Inicjatywy Sołeckiej, 

- Wójt Gminy Dębowiec Tomasz Branny – dodatkowe środki wnioskowane – 60 tys. zł,, oprócz tych 

przeznaczonych z Funduszu Sołeckiego. 

 

12. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Gminy w dniu 11 lutego 2025r. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z sesji Rady Gminy w dniu 11 lutego 2025r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Stanisław Baszczyński, Piotr Burawa, Karol Chwastek, Bogumił Cieśliński, Grzegorz Cymorek, 

Krzysztof Glajc, Jan Golec, Marek Iskrzycki, Tomasz Kubicius, Olga Mierzejewska-Buchalik, Sonia 

Mojeścik-Soczewica, Dorota Nogowczyk, Dariusz Parchański, Barbara Sławińska, Waldemar Śniegoń 

 

13. Wolne wnioski i zakończenie sesji 

W dyskusji wzięli udział: 



- Przewodniczący Rady Grzegorz Cymorek – odczytał wniosek Rady Miejskiej w Bielsku-Białej w 

sprawie utworzenia województwa podbeskidzkiego, przekazał do prac Komisji Skarg, Wniosków i 

Petycji,  

- Radny Waldemar Śniegoń – poprosił o informacje w sprawie ankiety skierowanej do Radnych, 

- Kierownik RGW Krystian Iskrzycki – w związku z rozpoczęciem prac nad opracowaniem nowej 

Strategii Rozwoju Gminy Dębowiec na lata 2026-2035 przesłano do wypełnienia ankiety, które 

stanowią materiał bazowy, firma zajmująca się przygotowaniem dokumentu analizuje zebrane wyniki, 

będzie organizowane spotkanie dla Radnych, na którym będą omawiane kwestie wyników ankiet, 

 

Na tym posiedzenie Rady zakończono. 

 

 Przewodniczący Rady Gminy Dębowiec 

 Grzegorz Cymorek 

Przygotowała: Aneta Kuszela 


